
Inget  bidrag  men  vi  bygger
nog
Gamla folkskolans vänner fick alltså inga bidrag för att byta
värmesystem.

Det fina är att Hemborg fick pengar för att reparera taket och
det är ju viktigast. Gamla folkskolan får klara sej på egen
hand men det är vi vana vid. Litet tufft blir det att bygga om
värme och vatten men med enorm snålhet och massor av arbete så
skall det nog lyckas. Det görs  nu i sommar. Punkt. Här väntas
inte  på  att  någon  utomstående  skall  ge  bidrag  någon  gång
senare.

Det lönar sej absolut att byta värme och vatten genast. På
sikt  sparar  vi  mest  på  det  sättet.  Men  det  blir  nog
grisbilliga  lösningar.  Det  som  man  inte  kan  spara  på  är
principen att huset inte får fara illa även om det blir helt
kallt  och  allt  vatten  fryser.  Så  det  är  Te-aldra-värsta-
planering som gäller. Å heimlaga.

Jag lånade pengar åt byabolaget både då vi köpte butiken och
då vi byggde fibernätet men jag har fått dem tillbaka så nu
kan de få göra litet nytta på gamla folkskolan. Värmepumparna
och vattenrördelar skall köpas allt vad vi behöver och så får
vi fundera på pengarna senare. Det är bäst att börja bygga nu
på våren så vi hinner få igång allting i god tid före nästa
vinter.

Årsmötet söndagen den 18 mars kl. 14 bestämmer förstås hur vi
går vidare men brist på pengar kommer inte att vara något
hinder för planerna. Så projektplanen gäller fortfarande även
om det förstås kommer små ändringar hela tiden. Men kom med på
årsmötet och säj vad du tycker.

Mickos Bertil har en VHS-kassett från årensandet och vi skall
försöka flytta över den till DVD så vi kan titta på den på
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årsmötet. Årensandet var ju en stor sak för byarna. Man blev
så van med “mykelvatne” att det är riktigt sorgligt nu då det
upphört – fast det var mindre roligt då det kom på sommaren.


